

《my summer holiday plans 英语作文两篇（带中文）》

暑假是一个令人期待的时光，学生们终于可以放松身心，远离紧张的学习生活。在这个长长的假期里，他们可以选择去旅游，探索未知的地方，体验不同的文化。这里给大家整理了两篇 my summer holiday plans 英语作文，供大家参考。

my summer holiday plans 英语作文1

This summer, I've crafted a plan that balances leisure and self-improvement.

I'll embark on trips to unfamiliar cities, immersing myself in diverse cultures. I'm particularly excited about visiting the historic sites of Rome and tasting authentic Italian cuisine.

Besides, I'm enrolled in an online photography course to refine my artistic abilities, hoping to capture the beauty I encounter on my travels.

To keep physically active, I'll become a member of a local gym and stick to a consistent workout schedule, aiming to improve my endurance and strength.

These summer plans are designed to ensure a blend of enjoyment and productivity, making the most of my holiday break.

这个夏天，我制定了一个既休闲又自我提升的计划。

我将启程前往陌生的城市，沉浸在不同的文化中。我特别期待参观罗马的历史遗迹，品尝正宗的意大利美食。

此外，我还报名参加了一个在线摄影课程，以提升我的艺术能力，希望能捕捉到我旅行中所遇到的美景。

为了保持身体活力，我将加入当地的一个健身房，并坚持规律的锻炼计划，目标是提高我的耐力和力量。

这些暑假计划旨在确保享受与效率的完美结合，充分利用我的假期时光。

my summer holiday plans 英语作文2

This summer, I intend to make my holiday both enriching and exciting.

I will start by participating in a community service program, where I'll assist in

environmental conservation efforts.

Next, I plan to attend a language exchange program in Japan, which will enhance my language skills and cultural understanding.

In my spare time, I hope to learn cooking from my grandmother, especially traditional dishes. These experiences will not only be enjoyable but also educational.

这个暑假，我打算让我的假期既充实又刺激。

我将从参加社区服务项目开始，在那里我将协助环境保护工作。

接下来，我计划参加在日本的语言交流项目，这将提高我的语言技能和文化理解。

在我的空闲时间，我希望从我祖母那里学习烹饪，特别是传统菜肴。这些经历不仅会令人愉快，也会富有教育意义。

